
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce dne 30.1.2012 od 18.00 hod. na OÚ ve Žlebech

Přítomni: p. Šindelář, ing. Kožený, p. Marousek, p. Vojáček, p. Fiala V., p. Just, p. Fiala Zd.,
p. Mikyska, p. Krahulec

Omluven: p. Novotný, p. Sedlačík

Řídící zasedání: p. Šindelář
Návrhová komise: ing. Kožený, p. Marousek, p. Vojáček
Ověřovatelé: p. Just, p. Fiala Zd.,
Zapisovatel: pí Musilová

Program:
1) Kontrola usnesení zastupitelstva obce ze dne 19.12.2011.
2) Zpráva mysliveckého sdružení Žleby o.s.
3) Smlouva s provozovatelem pouťových atrakcí v roce 2012.
4) Smlouva o užívání místní komunikace mezi Povodím Labe s.p. a Obcí Žleby.
5) Projekt dešťové kanalizace Žleby-Sibiř, stará zástavba.
6) Projekt splaškové kanalizace Žleby-Sibiř II., nová zástavba.
7) Projekt rekonstrukce staré radnice čp. 12.
8) Zásady hospodaření s byty ve vlastnictví obce Žleby.
9) Různé:

a) Zásah do krajinného prvku, kácení stromů.
b) Nabídka na zpracování pomístních názvů ve Žlebech.

Doplněno před hlasováním o programu
c) Schválení prodeje vozidla Robur SDH Zehuby
d) Zpráva o Tříkrálové sbírce od Charity Kutná Hora
e) Souhlas s podnájmem části rybářské klubovny v MŠ
f) Úhrada neinvestičních nákladů na žáky v Třemošnici
g) Výstava obrazů v zasedací místnosti OÚ Žleby
h) Schválení nových směrnic v knihovně (půjčovní řád, poplatky)
i) Smlouva o věcném břemeni mezi obcí a ČEZ Distribuce a.s.
j) Žádost pana Novotného Josefa
k) Dopis pana Konečného Radka
l) Informace o provádění sociálních služeb v obci

10) Diskuse.
11) Návrh na usnesení.
12) Závěr

Zastupitelstvo obce jednohlasně schválilo program zasedání zastupitelstva obce dne 30.1.2012.

136) Zastupitelstvo obce bylo seznámeno s kontrolou usnesení zastupitelstva obce ze dne 
19.12.2011.
a) oprava mostu V Chalupách (zjistit přibližné cenové rozdíly mezi povrchy z panelů 

a dřeva)
dřevěná varianta cca 942.636,- Kč s DPH
panelová varianta cca 500.361,- Kč s DPH
(pro panelový povrch je z důvodu statického zatížení nutná rekonstrukce nosného 
středového pilíře, náklady na tento zásah nelze odhadnout bez odkrytí skladby pilíře).
Z tohoto důvodu navrhuje ZO vybrat  variantu rekonstrukce s dřevěným povrchem, 
který nezvýší zatížení.
PRO 9



Usnesení: Zastupitelstvo obce jednohlasně schválilo dopracování projektu na opravu 
mostu V Chalupách - varianta bukové dřevo.

b) Jednání s f. AVE CZ Čáslav o svozu komunálního odpadu.
• návrh schválit 52 svozů - dodatek smlouvy č. 6

PRO 9
Usnesení: Zastupitelstvo obce jednohlasně schválilo podpis dodatku č. 6 s f. AVE CZ 
Čáslav ve kterém se navyšuje počet svozů komunálního odpadu na 52 za kalendářní 
rok.
Poplatek pro občany se v roce 2012 nenavyšuje.

• návrh schválit podpis dodatku č. 14 na odvoz separovaného odpadu
PRO 9
Usnesení: Zastupitelstvo obce jednohlasně schválilo podpis dodatku č.14 s f. AVE 
CZ Čáslav na odvoz separovaného odpadu.

c) Termíny konání veřejných zasedání zastupitelstva obce v roce 2012:
27.2. 2012 od 18.00 – Obecní úřad ve Žlebech
26.3. 2012 od 18.00 – Obecní úřad ve Žlebech
30.4. 2012 od 18.00 – Obecní úřad ve Žlebech
28.5. 2012 od 18.00 – Zehuby, hasičárna, č.p. 6
25.6. 2012 od 18.00 – Obecní úřad ve Žlebech
3.9. 2012 od 18.00 – Obecní úřad ve Žlebech
8.10.2012 od 18.00 – Obecní úřad ve Žlebech
5.11.2012 od 18.00 – Obecní úřad ve Žlebech

17.12.2012 od 18.00 – Obecní úřad ve Žlebech
PRO 9
Usnesení: Zastupitelstvo obce jednohlasně schválilo termíny zasedání zastupitelstva 
obce a to vždy od 18.00 hod.

137) Zastupitelstvo obce bylo seznámeno se zprávou Mysliveckého sdružení Žleby o.s.
Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu předsedy sdružení o provedených opatřeních 
a požádalo předsedu o doložení kopie žádosti pro povolení k odstřelu škodné zvěře. Termín 
do 15.2. 2012.

138) Zastupitelstvo obce bylo seznámeno s nabídkami  na  provozování pouťových atrakcí v roce 
2012.

• žádost pan Novotný Jaroslav – nabídková cena 35.000,-Kč
• žádost pan Šmíd Václav -  nabídková cena 35.000,-Kč
• návrh podepsat smlouvu s panem Šmídem Václavem

PRO: 8  ZDRŽEL: 1
Usnesení: Zastupitelstvo obce schválilo podepsání smlouvy s panem Šmídem 
Václavem na provozování pouťových atrakcí v roce 2012, za cenu 35.000,-Kč.

139) Zastupitelstvo obce bylo seznámeno se smlouvou o užívání místní komunikace mezi 
Povodím Labe s.p. a Obcí Žleby pro odbahnění zámeckého jezu ve Žlebech.
PRO 9
Usnesení: Zastupitelstvo obce jednohlasně schválilo podpis Smlouvy o užívání místní 
komunikace p.č. 1014/3, mezi Povodím Labe a Obcí Žleby.

140) Zastupitelstvo obce bylo seznámeno s cenovou nabídkou a návrhem řešení dešťové 
kanalizace Žleby - Sibiř, stará zástavba.

• návrh nechat vypracovat projekt dešťové kanalizace Žleby - Sibiř, stará zástavba, 
v ceně 49.300,-Kč bez DPH (Cena s DPH 59 160 Kč,-) dle nabídky f. Proagro 
Pardubice.
PRO 9



Usnesení: Zastupitelstvo obce jednohlasně schválilo vypracování  projektu dešťové 
kanalizace Žleby - Sibiř, stará zástavba v ceně 49.300,-Kč. (Cena s DPH 59 160 
Kč,-)

141) Zastupitelstvo obce bylo seznámeno s projektem splaškové kanalizace Žleby - Sibiř II., nová 
zástavba.
Zastupitelstvo obce bere na vědomí a projekt bude řešit až po započetí stavby ČOV 
a splaškové kanalizace v obci.

142) Zastupitelstvo obce bylo seznámeno s návrhem řešení rekonstrukce staré radnice čp.12 ve 
Žlebech. Zastupitelstvo obce bere na vědomí a prozatím tuto akci odkládá.

143) Zastupitelstvo obce bylo seznámeno se zásadami hospodaření s byty ve vlastnictví obce 
Žleby, směrnice č. 1/2012, viz. příloha na www.ouzleby.cz
PRO 9
Usnesení: Zastupitelstvo obce jednohlasně schválilo zásady hospodaření s byty ve vlastnictví 
obce Žleby - směrnice č. 1/2012.

144) Různé:
a) Zastupitelstvo obce bylo seznámeno se zásahem do krajinného prvku, kácení stromů na 

březích Doubravy.
Zastupitelstvo obce bere na vědomí.

b) Zastupitelstvo obce bylo seznámeno s nabídkou na zpracování pomístních názvů.
Zastupitelstvo obce bere na vědomí.

c) Zastupitelstvo obce bylo seznámeno s žádostí o koupi hasičského auta Robur SDH 
Zehuby za cenu 50 000,-Kč
PRO: 8   ZDRŽEL : 1
Usnesení: Zastupitelstvo obce schválilo prodej hasičského auta Robur panu 
Auersvaldovi za cenu 50 000 ,- Kč.

d) Zastupitelstvo obce bylo seznámeno s dopisem od Charity Kutná Hora oTříkrálové 
sbírce. Zastupitelstvo obce bere na vědomí a ukládá panu Vojáčkovi zjistit více 
informací o provozování sbírky.

e) Zastupitelstvo obce bylo seznámeno s žádostí Města Třemošnice o doplatek 
neinvestičních nákladů školskému  zařízení v Třemošnici ve výši 5.526,-Kč.
PRO 9
Usnesení: Zastupitelstvo obce jednohlasně schválilo doplatek škole Třemošnici ve výši 
5.526,-Kč za umístění  žáka ze Žlebů.

f) Zastupitelstvo obce bylo seznámeno s žádostí p. Kunáška Karla a p. Šmejckého Martina 
o souhlas s podnájmem  místnosti v čp. 429.
PRO 9
Usnesení: Zastupitelstvo obce jednohlasně schválilo žádost o podnájem místnosti v čp. 
429 panu Kunáškovi a panu Šmejckému se zkušební dobou 3 měs., v ceně 200,- Kč/měs, 
za účelem provozování sportovní posilovny (pouze pro vlastní potřebu- neveřejná 
tělocvična)

g) Zastupitelstvo obce bylo seznámeno se žádosti pana Vladimíra Císaře, Kutná Hora na 
uspořádání výstavy obrazů v zasedací místnosti budovy č.p. 67.
PRO 9
Usnesení: Zastupitelstvo obce jednohlasně schválilo žádost pana Vladimíra Císaře na 
bezplatné uspořádání výstavy obrazů v zasedací místnosti obecního úřadu. Výstava 
potrvá do 27.2. 2012.

h) Zastupitelstvo obce bylo seznámeno s novým knihovním řádem místní knihovny (nové 
sazby půjčovného,  provoz internetu, provozní doby).
PRO 9

http://www.ouzleby.cz/


Usnesení: Zastupitelstvo obce jednohlasně schválilo nový knihovní řád. viz. 
www.ouzleby.cz

i) Zastupitelstvo obce bylo seznámeno se smlouvou s f. ČEZ o věcném břemeni k uložení 
podzemního vedení elektřiny ve Žlebech v ulici Ronovská.
PRO 9
Usnesení: Zastupitelstvo obce jednohlasně schválilo uzavření smlouvy s f. ČEZ o 
věcném břemeni k uložení pozemního vedení elektřiny do parcely č. 30/1, k.ú. Žleby.

j) Zastupitelstvo obce bylo seznámeno se žádostí p. Josefa Novotného, Žleby o vrácení 
finančního příspěvku za plynofikaci.
• návrh zamítnout  vrácení finančního příspěvku z důvodu smluvního ujednání ve 

smlouvě o připojení z května 1999 a jejím dodatku č.1, kde je vrácení příspěvku 
podmíněno pouze nedodržením termínu kolaudace plynovodní přípojky. Ze strany 
obce Žleby byl termín  dodržen, plynovodní přípojka vystavěna a kolaudována 
v termínu daném smlouvou (viz. Kolaudační rozhodnutí ze dne 17.4. 2000).
PRO 9
Usnesení: Zastupitelstvo obce jednohlasně zamítlo žádost pana Josefa Novotného, 
Žleby, jako neopodstatněnou.

k) Zastupitelstvo obce bylo seznámeno s dopisem p. Radka Konečného, Žleby, s žádostí 
o pokácení borovic na místním hřbitově.
• návrh neschválit pokácení borovic

PRO 9
Usnesení: Zastupitelstvo obce jednohlasně zamítlo pokácení borovic na hřbitově ve 
Žlebech.

l) Zastupitelstvo obce bylo seznámeno s dopisem MěÚ Čáslav, odbor sociálních věcí.
Zastupitelstvo obce bere na vědomí a sděluje občanům, že v obci Žleby provádí sociální 
služby a poradenství  pracovníci MěÚ Čáslav, oddělení sociálních věcí a zdravotnictví , 
Gen. Eliáše 6, 286 01 Čáslav.

m) Zastupitelstvo obce bylo seznámeno se žádostí o fin. příspěvek ve výši 25.000,-Kč 
Spartaku Žleby na zakoupení světelné tabule.
• návrh poskytnout fin. příspěvek ve výši 25.000,-Kč a na podzim ho odečíst 

z příspěvku vypláceného obcí.
PRO 9 
Usnesení: Zastupitelstvo obce jednohlasně schválilo poskytnutí fin. příspěvku ve 
výši 25.000,-Kč s tím, že bude odečten z příspěvku obce vypláceného Spartaku 
Žleby.

145) Diskuse:
• p. Vojáček: dotaz k dětskému hřišti - zda je kolaudace

Starosta: Zítra, dne 31.1.2012, bude provedena závěrečná prohlídka stavby 
a následně stavbu stavební úřad zkolauduje.

• p. Vojáček: v zápise je třeba uvádět vše, jak bylo řečeno.
Místostarosta : Bereme na vědomí.

• p. Vojáček: Jak nakládá škola s finanční prostředky? Požadavek, aby škola zasílala 
přehled na co jsou fin. prostředky od obce  čerpány. Posílat kopie dokladů na každý 
měsíc.
Místostarosta: Každý měsíc je předáván soupis výdajů od ing. Ronovské, máte 
možnost nahlížet do výdajů.

• p. Vojáček: Zda se bude letos stavět čistička?
Starosta: Ano, je to v plánu. Obec Žleby doložila včas veškeré požadované přílohy, 

http://www.ouzleby.cz/


nyní probíhá schvalovací řízení na SFŽP ČR v Praze. Termín svého rozhodnutí však 
poskytovatel dotace SFŽP ČR s předstihem nesděluje.

• p. Vojáček: Zda již jsou nově označeny ulice
Starosta: Ano označení je již instalováno.

• p. Vojáček: Zda je dohoda se zámkem o finanční  úlevě na pronájem parkoviště.
Starosta: Státní památkový finanční úlevu neposkytl, ale je dohoda o opětovném 
pronájmu obci za účelem vybírání parkovného.

• p. Kořínková: Zda se bude rušit škola?
Starosta: Tato otázka by měla být směrována na Ministerstvo školství. Vše závisí na 
nové koncepci financování školství v ČR, kterou zatím vláda neschválila.

146) Návrh na usnesení.
PRO  9
Usnesení: Zastupitelstvo obce jednohlasně schválilo usnesení zastupitelstva obce ze dne 
30.1.2012.

Skončeno: 20.10 hod

Zapsala: pí Musilová
Ověřovatelé: p. Just, p. Fiala Zd.


